《单词百科:manifesting是什么意思?manifesting怎么发音?manifesting的解释和用法》

英语单词manifesting是什么意思?manifesting怎么读?manifesting怎么发音?美加网为您整理了manifesting的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



manifesting怎么读

manifesting的读音:['mæn fest]

manifesting的意思

1、v.清楚表示(manifest的现在分词);显露;显现;使人注意到;

manifesting的双语例句

1. Manifesting the significance of DPR system for direct commerce enterprise.

分销辅助系统对直销企业有着重要的意义.

2. God shows His Grace to the devotee by manifesting as His Guru.

神的恩典,显现为信众的上师.

3. It is the consciousness manifesting as motion, as gravitation, as magnetism, etc.

是这个意识以运动、 以重力、 以磁力等显现.

4. The strokes are simple, the hues are thick, manifesting and grandeur of great Tang.

这幅楼阙图,用笔凝练,设色浓重,展示了雄伟浑厚的大唐风度.

5. Confucius's thought on human nature manifesting in the series of his about benevolence thought.

孔子的人性论思想表现在其仁学思想的体系中.

6. Is manifesting the brand superiority from the detail

从细节中体现着品牌的优越性.

7. Disease is adisease by manifesting diarrhea after uptake of gluten a disease involving immune system.

乳糜泻(CD)

是遗传易感者摄入麸质后,由免疫系统介导的以乳糜样腹泻为主的全身性疾病.

8. It'seemed to him that God was for him now, and was manifesting Himself.

他仿佛觉得现在上帝是袒护他的了,并且表明了旨意.

9. Have there been any other instances of this power manifesting itself?

还有其它什么可以演示你这种能力的 么?

10. Manifesting: Ability to manifest two different powers, one of which must be 2 nd level or higher.

展现: 能展现两种不同的异能, 其中之一是二级或更高能级的异能.

11. Is manifesting hundred th prestige decoration brand superiority from the detail.

从细节中体现着百世威装饰品牌的优越性.

12. Once per day, the wielder can use time regression as though manifesting the power.

持用者可以每日如同展现"时光倒流"般使用一次该异能.

13. The significance of this visit was not long in manifesting itself.

这次拜访的意义不久便显示出来了.

14. The consummation post-sale service system is company prestige manifesting.

完善的 售后服务 体系是公司信誉的体现.

15. The relations between fairness and efficiency are the realization manifesting

公平与效率的关系是正义实现的体现.

以上是美加网为您整理的manifesting怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于manifesting的用法、manifesting的释义、manifesting的相关详情请点击:https://dict.tjqzz.com/manifesting